
 

 

 

 

 

 Voorstel Algemene Vergadering VDH november 2024  

 

 

Heerlen 20 mei 2024 

Geacht Bestuur VDH Nederland, 

 

 

 

Betreffend bericht schrijf ik namens Kringgroepen en PB Limburg. Wij willen 

graag onze zorgen uiten over het gebruik van kunstgrasvelden tijdens 

wedstrijden met onze Duitse Herder, vooral met betrekking tot de hoge 

temperaturen tijdens de zomermaanden welke niet alleen ondraaglijk zijn voor 

zowel de geleider als de honden maar potentieel ook een gezondheidsrisico 

vormen. 

 

Wij verzoeken vriendelijk of het mogelijk zou zijn om uit te wijken naar 

natuurgras voor toekomstige wedstrijden, aangezien dit significant koeler blijft 

onder vergelijkbare omstandigheden. We geloven dat deze aanpassing zal 

bijdragen aan de veiligheid en het welzijn van alle betrokken deelnemers. 

 

Wij kijken uit naar uw reactie. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Edmond Kleikers 

Secretaris PB Limburg 

secretaris@vdhlimburg.nl 

http://www.vdhlimburg.nl 
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Voorstel Algemene Vergadering VDH november 2024  

 

Heerlen 20 mei 2024 

 

Geacht Bestuur VDH Nederland, 
 

 

Het betreft te maken kosten door de reserve deelnemer aan het 

Wereldkampioenschap. Omdat deze persoon een integraal lid is van het totale 

team en ook verwacht wordt dat deze persoon met hond ook daadwerkelijk 

aanwezig is op de wedstrijden, zijn wij van mening dat het passend zou zijn als 

deze kosten, of een deel van deze kosten, ook door de VDH worden gedragen. 

 
Wij begrijpen dat betreffend lid niet verplicht is om daadwerkelijk aanwezig te zijn tijdens betreffend 

evenement maar dat het wel gewenst is. 

 

Ik vertrouw erop dat u dit verzoek zult overwegen en kijk uit naar uw positieve 

reactie. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Edmond Kleikers 

secretaris VDH Limburg 

secretaris@vdhlimburg.nl 

http://www.vdhlimburg.nl 
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